



JCI Hong Kong Jayceettes 香港女青年商會
SDG Junior Ambassador Programme 2017

SDG 小專員計劃
Entry Form 參賽表格

截止日期：2017 年 2 月 24 日 Deadline for Submission: 24th February 2017

參加者資料 Applicant's Particulars

學校名稱 School Name: _____

學校地址 School Address: _____

學校電話 School Tel No.: _____ 學校傳真 School Fax No.: _____

	中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name	年級 Level	電郵地址 Email Address
組長 Team Leader				
組員 1 Teammate 1				
組員 2 Teammate 2				
組員 3 Teammate 3				

提名老師聯絡資料 Contact Information of Nominator/ Teacher :

姓名 Name : _____ (中文 Chinese) _____ (英文 English)

直線電話 Tel. No. : _____ 緊急聯絡電話 Emergency Contact No.: _____

電郵地址 Email Address : _____

我已細閱及同意遵守是次活動及比賽規則。

I fully understand and agree to abide by the rules and regulations of this competition.

提名老師簽名及學校蓋章

Nominator's Signature and School Chop : _____

日期 Date: _____

備註 Remarks

1. 本表格所收集的資料，只作是次活動及比賽之用。除了得獎隊伍外，所有資料將於賽果公布後三個月銷毀。
2. 在本表格所提供的資料，可能會因上述比賽而向評審委員會及公眾披露。
3. 根據《個人資料（私隱）條例》規定，參賽者有權查閱、更改及索取在本表格所提供的個人資料的複印本。
4. 如對本表格有任何查詢，可致電郵到：sdgja2017@gmail.com

1. The information collected from this form will be used for purposes related to this competition only. Information (apart from the winners) will be destroyed in three months after the announcement of winning entries.
2. The information may be released to the members of the Adjudication Panel and/or the public for the purposes mentioned above.
3. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, entrants have the right to access, amend, and ask for a copy of their personal data contained in this form.
4. If anyone has any questions about this entry form, please e-mail to sdgja2017@gmail.com

Junior Chamber International Hong Kong Jayceettes

Affiliated with **Junior Chamber International Hong Kong**

香港女青年商會 (國際青年商會香港總會成員)

21/F Seaview Commercial Bldg, 21-24 Connaught Rd West, Sheung Wan, Hong Kong
香港干諾道西 21-24 號海景商業大廈 21 字樓

Tel: 2543 8913 Fax: 2543 6271 Email: info@hkjtt.org www.hkjtt.org